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Čtvrtek 24.7.2014, začátek v 15 hod
velký sál KD, Staré Město 

K tanci a poslechu hraje dechový soubor ZUŠ 
z Veselí nad Moravou

Občerstvení zajištěno, vstupné 
dobrovolné. 

 

Vstupenky jsou slosovatelné!
 

 

MÍSTNÍ KNIHOVNA OZNAMUJE:
V období letních prázdnin bude knihovna 

otevřena každý čtvrtek a pátek 
od 13.00 – 17.00 h 

V období 29.7. – 10.8.2014 bude knihovna 
uzavřena z důvodu čerpání dovolené.
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ůžete na bohatý program, občerstvení, pouťové atrakce…
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pouťové setkání seniorů Pouťové setkání seniorů Pouťové setkání seniorů Pouťové setkání seniorů 

15 hod 

tanci a poslechu hraje dechový soubor ZUŠ 
Veselí nad Moravou 

ěno, vstupné 

Vstupenky jsou slosovatelné! 

MÍSTNÍ KNIHOVNA OZNAMUJE:  
období letních prázdnin bude knihovna 

tvrtek a pátek  

10.8.2014 bude knihovna 
erpání dovolené. 

 

 

TURISTICKÉ INFORMA ČNÍ CENTRUM OZNAMUJE:
V období letní turistické sezony tj. 1.6. 

platí tato otevírací doba:
PO, ÚT, ST, PÁ: 8.00 – 12.00 a 13.00 
ČT: 8.00 – 13.00 hod 
SO: 8.00 – 14.00 hod 
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ťové atrakce… 

 

ČNÍ CENTRUM OZNAMUJE:  
období letní turistické sezony tj. 1.6. – 30.9.2014 

platí tato otevírací doba: 
12.00 a 13.00 – 17.00 hod 
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Pasování prvňáčků na čtenáře 
Ve středu 4. června 2014 proběhlo v naší místní knihovně 
pasování prvňáčků na čtenáře. Na úvod děti společně s paní 
učitelkou Podhorovou a Miškovou zazpívaly písničku a pak 
děti předvedly, co se během školního roku naučily a jak už 
umí číst. Následoval společný čtenářský slib a slavnostní 
pasování. Každý obdržel šerpu, medaili, knížku a také 
přihlášku do knihovny. Nakonec si děti mohly prozkoumat, 
jak to v naší knihovně vypadá. Atmosféra byla skvělá 
a věřím, že za rok si tuto akci zopakujeme znovu. Cílem této 
akce je přivést kluky a holky ke čtení. 
Za knihovnu L. Stojková 
Fotogalerie na www.staremesto.info/kultura: sekce knihovna
 



 

Společenská kronika 
V měsíci červenci oslaví svá významná životní jubilea:
 
 

Straková Marie 
Mikulková Věra 
Stanzel František 
Krobot Richard 
Krsičková Eva 
Heldesová Anna 
Nožičková Marie 
Vald Josef 

 
Našim spoluobčanům přejeme stálé zdraví, 

mnoho štěstí a radosti ze života!
 
 

 

úmrtí:   
Pacal Bohuslav 
Jílek Zdeněk 
 
 

 

narozené děti: 
Hlaváč Antonín Jakub 

vzpomínky 
 

Dne 13. července 2014 
vzpomeneme 10. výročí úmrtí 

pana Jana NEVĚŘILA.  
 

Stále vzpomíná manželka 

 
 

 

 

Odešel jsi, jak si to osud p
v našich srdcích a vzpomínkách 

zůstáváš dál.
 

Dne 25. července 2014 uplyne 10 let, 
co nás navždy opustil
pan Josef HŇ

ze Starého Mě
 

Kdo jste ho znali, vzpomeňte s námi.
 

S láskou vzpomíná manželka, dcera a synové s
 

 
 

PODĚKOVÁNÍ 
Děkujeme všem, kteří nám projevili up
soustrast k úmrtí pana Bohuslava PACALA.

Rodina Pacalova 
 

 
 

MUDr. Štefan Liptay oznamuje:
 

Nová telefonní čísla na gynekologickou ambulanci 
ve Starém Městě: 583 231 420 a 778

 

ve dnech 30.6. - 6.7.2014 bude ambulance uzav
z důvodu čerpání řádné dovolené.

 

ervenci oslaví svá významná životní jubilea: 

ejeme stálé zdraví,  
stí a radosti ze života! 

Odešel jsi, jak si to osud přál, 
našich srdcích a vzpomínkách 

stáváš dál. 

ervence 2014 uplyne 10 let, 
co nás navždy opustil 

ŇATEK  
ze Starého Města. 

námi. 

vzpomíná manželka, dcera a synové s rodinami. 

í nám projevili upřímnou 
úmrtí pana Bohuslava PACALA. 

MUDr. Štefan Liptay oznamuje: 

ísla na gynekologickou ambulanci 
420 a 778 444 386 

6.7.2014 bude ambulance uzavřena 
ádné dovolené. 

ANENSKÁ POUŤANENSKÁ POUŤANENSKÁ POUŤANENSKÁ POUŤ
…těšit se mů

Dechovka a cimbál, ZUŠ Veselí nad Moravou
Buble show 

Xindl X  
Míša Růžičková 
Horyzont, Polská poprocková kapela

Laura a její tyg
Verona 
Kreyn 
Ohňostroj,… 
Sledujete vývěsky a www.staremesto.info/kultura

Osmism
Červencová pranostika: „Na svatého Jakuba …“ 
 

L Ý D O K  

Č I L R T 

N E E A V 

V V P I V 

E O N E A 

K A T H L 

D O I Á E 

E Ž Z N L 

Ř Á Í Ž Á 

V T A N E 
 

ATENTÁT, BLÁTO, ČEPEL, KO
KROKODÝL, LAVINA, LITINA, MO
ROVINA, ŘEDKEV, SAKO, TANE
 

ČERVENCOVÝ RECEPT
(ne)tradiční koláč, aneb tř

Potřebujeme: 
Těsto: 4 lžíce oleje, 5 lžic cukr mou
polohrubé mouky, půl prášku do pe
Náplň: 2 vanilkové pudinky, 750 ml mléka, cukr, t
Drobenka: 50 g hrubé mouky, 50 g cukr krupice, 50 g 
másla 
Postup: 
Suroviny na těsto zpracujeme a rozprost
vymazaný plech. Hustě poklademe vypeckovanými 
třešněmi. Uvařený puding (teplý) nalijeme na t
a rozetřeme po celém plechu. Kolá
troubě 180°C asi 35 min.          
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ANENSKÁ POUŤANENSKÁ POUŤANENSKÁ POUŤANENSKÁ POUŤ    
ěšit se můžete na… 

a a cimbál, ZUŠ Veselí nad Moravou 

poprocková kapela 

Laura a její tygři 

www.staremesto.info/kultura 

 

Osmisměrka 
Na svatého Jakuba …“  

 O R K Ž A 

O O O N U 

L L I T Á 

D T K Á Í 

I O S T D 

Ř N S N A 

O Ě A E V 

M R K T T 

B A O A O 

Č N Í Á K 

ČEPEL, KOŘENÍ, KOTVA, KREV, 
KROKODÝL, LAVINA, LITINA, MO ŘIDLO, NÁMĚSTÍ, 

EDKEV, SAKO, TANEČNÍ, ŽÁBA, ŽIHADLO 

 

ERVENCOVÝ RECEPT 
č, aneb třešně kam se podíváš… 

sto: 4 lžíce oleje, 5 lžic cukr moučka, vejce, 200 g 
ůl prášku do pečiva, 250 ml mléko 

: 2 vanilkové pudinky, 750 ml mléka, cukr, třešně 
nka: 50 g hrubé mouky, 50 g cukr krupice, 50 g 

sto zpracujeme a rozprostřeme na 
ě poklademe vypeckovanými 
ng (teplý) nalijeme na třešně 

eme po celém plechu. Koláč pečeme vyhřáté 
                               Dobrou chuť! 
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BIOSLAVNOSTI „Jde to i bez lepku“ 
Již 9. ročník BIOSLAVNOSTÍ zahájí 12. 7. 2014 od 10 
hodin ve svém areálu ve Starém Městě pod Sněžníkem 
společnost PRO-BIO, s.r.o. Tradiční festival dobrého jídla, 
pití a zábavy pro celou rodinu bude letos provázet slogan 
„Jde to i bez lepku“.  
Společnost PRO-BIO, s.r.o. otevře své prostory k nahlédnutí 
a seznámení s jednotlivými provozy. Zájemci se mohou těšit 
na prohlídku nového bezlepkového mlýna, balírny i skladů 
a proniknout do celého procesu výroby – od zrníček až po 
zabalené konečné mouky, krupice a další produkty. 
Na bio jarmarku budou na návštěvníky čekat farmářské 
stánky se sortimentem PRO-BIO i produkty bio zelinářů, 
mlékařů, pekařů a dalších.  
Jako hlavní letošní host přijala pozvání Mgr. Zuzana 
Kobíková – autorka knihy Vařím s láskou: bez mléka, lepku 
a vajec, odborná poradkyně v oblasti bezlepkového vaření 
a nadšená kuchařka. Proč zařazovat bezlepkové plodiny i do 
jídelníčku zdravých lidí, jak pozitivně působí bezlepkové 
plodiny na náš trávicí systém a spousty zajímavých receptů se 
návštěvníci dozvědí v bezlepkovém stánku či během 
rozhovoru s paní Kobíkovou na pódiu. 
Bio občerstvení zajistí ze svých surovin společnost PRO-BIO 
a brněnský provozovatel vegetariánských restaurací Rebio. 
Široká nabídka pestrých masitých, vegetariánských 
i bezlepkových pokrmů bude návštěvníkům k dispozici po 
celý den.  
Děti si užijí program s ekologickou tématikou připravený 
šumperským Střediskem ekologické výchovy Doris. Na děti 
budou čekat tvořivé dílničky, divadelní představení a různé 
dětské atrakce.  
Nedílnou součástí BIOSLAVNOSTÍ je i pestrý hudební 
program. Ten letos odstartuje v odpoledních hodinách svým 
zpěvem punk-folková zpěvačka a maminka 3 dětí Karolína 
Kamberská, následovat bude elektro counryrocková kapela 
Nylon Jail, ve stylu triphop - pop kapela Gang Ala Basta. Ty 
na pódiu vystřídají Dirty Blondes a Garage a Tony Ducháček. 
Večer návštěvníky na vlnu SKA naladí Sto zvířat. Pozdní 
noční hodiny naplní svou hudbou hudební experimentátor 
Mojmír Papalescu. Aktuální přesný hudební program bude 
zveřejněn na www.bioslavnosti.cz. 
Za téměř devět let svého trvání se BIOLAVNOSTI staly 
důležitou společenskou akcí v regionu. Kvalitní a dobré jídlo, 
pestrý program, neotřelá hudba a především prázdninová 
zábava a radost pro celou rodinu přilákaly v loňském roce do 
Starého Města pod Sněžníkem téměř 3 000 návštěvníků.  
Více informací k BIOSLAVNOSTEM 2014 naleznete na 
webových stránkách www.bioslavnosti.cz a na fcb profilu 
http://www.facebook.com/Bioslavnosti 

Těšíme se na Vás, Tým PRO-BIO, s.r.o. 
 

Výrobce bio potravin představil  
první bezlepkový mlýn v Česku 

Odhaduje se, že v Česku trpí celiakií jeden člověk ze dvou set 
obyvatel. Celiakie se neprojevuje jen zažívacími obtížemi, ale 
je příčinou mnoha dalších nemocí. Firma PRO-BIO, s.r.o. 
přišla s dárkem pro ty, kteří trpí alergií na lepek, a v polovině 
května otevřela nový bezlepkový mlýn. 
„Potřeba bezlepkářů mít skutečně čistou mouku a zpřísnění 
norem nás dovedly k rozhodnutí tento mlýn postavit. Trvalo to 
rok a dnes už nemusíme hledat jiné dodavatele, nabízíme svoji 
vlastní českou a prověřenou kvalitu,“ řekl na tiskové 

konferenci u příležitosti zprovoznění mlýna majitel firmy 
Ing. Martin Hutař. 
„D říve byla celiakie považována pouze za nemoc dětí. Dnes 
víme, že může vzniknout také v dospělosti a zde se nemusí 
projevit výraznější zažívací obtíže, ale například vznik 
anémie, osteoporóza, problémy s otěhotněním a podobně,“ 
řekl alergolog a klinický imunolog MUDr. Karel Černý, který 
je sám celiak. Oficiální statistiky počtu bezlepkářů nejsou. 
K dispozici jsou pouze data za Evropu. „Evropské statistiky 
uvádí, že celiaci tvoří 1% z celkové populace, přičemž pouze 
desetina z nich je správně diagnostikována. To znamená, že 
na ČR by připadalo 100 tisíc „bezlepkářů“ a z tohoto počtu je 
správně diagnostikováno pouhých asi 10 tisíc lidí,“ 
vysvětluje Jitka Dlabalová ze Společnosti pro bezlepkovou 
dietu. 
Tradiční český výrobce a zpracovatel bio potravin se 
nezaměřuje zdaleka jen na bezlepkové potraviny. Veškerá 
produkce i nabídka více než 1300 výrobků je výhradně v bio 
kvalitě. I to je důvod, pro který se spojila s tvůrci unikátního 
pořadu České televize Herbář a další řada tohoto cyklu bude 
natáčena ve spolupráci s firmou PRO-BIO. 
„Heslo Herbáře je byliny, zdraví a inspirace. Proto je 
spolupráce s firmou PRO-BIO přirozená. Přístup k přírodě 
a potravinám je stejný – znovu objevení receptů našich 
babiček a pěstování tradičních surovin, které na desítky let 
zmizely z našich polí,“ řekla na tiskové konferenci Kateřina 
Winterová, jedna ze dvou protagonistek pořadu. 
Nové díly pořadu Herbář uvidí diváci na ČT 1 na podzim 
tohoto roku. Do té doby ale firma potěší příznivce bio života 
svými tradičními Bioslavnostmi, které se uskuteční ve Starém 
Městě pod Sněžníkem 12. července. 
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OHLÉDNUTÍ ZA 12. KOLEM JARNÍ LIGY ABL  
Tak je tedy dohráno. Čtyři hrací večery rozložené do čtyř měsíců nenechal klidným nikoho z nás. Soupeři se lepší ve 
výsledcích, soutěžních týmů přibývá. Obstát s dobrým výsledkem je stále obtížnější. Je znát, že o bowling začíná být větší 
zájem. I přesto všechno se náš klub této soutěže účastnil. 12 hráček rozdělených do dvou týmů hájí čest a barvy klubu. Úkol je 
to nelehký, ale my se jen tak nezalekneme. A jak to tedy všechno dopadlo? 
Tým Sněženky - 6. skupina 
- Maňasová M., Kozáková A., Bergmannová M., Moravčíková M., Bergmannová K., Fibichová J., 
Ve skupině je 6 týmů, 28 hráčů. Odehrálo se 20 zápasů, pro náš tým s výsledkem 10 výher, 10 proher. Byly jsme ohodnoceny 
49 body s počtem 8 301 shozených kuželek. M. Bergmannová obsadila 12. místo v počtu kuželek v odehraných zápasech. 
Nejlepší hráčkou našeho družstva se stala A. Kozáková se 180 kuželkami. Celkově si vedlo družstvo dobře, obsadilo 3. místo. 
Tým Sněženky I – 7. skupina 
- Pospíšilová H., Krejčí V., Mráčková V., Vogelová L., Dobrovolná B., Kotrlová M., 
Hrací skupina má 7 týmů, 33 hráčů. Odehrálo se 22 zápasů, s výsledkem 11 vítězství, 1 remíza, 10 proher. Družstvo je 
ohodnoceno 59 body s počtem 8 846 shozených kuželek. H. Pospíšilová obsadila 10. místo z celkového počtu soupeřů v počtu 
shozených kuželek k odehraným zápasům. Nejlepší hráčkou je taktéž H. Pospíšilová se 168 kuželkami. 
Celkově si vedlo družstvo dobře, obsadilo 4. místo. 
Rekapitulace je pro náš klub výborná. Pokud porovnáme výsledky z předešlých ročníků, je znát, že i když soutěžících přibývá 
a konkurence se nám lepší, stále jsme schopni držet s nimi krok. 
Závěrem je naší povinností poděkovat manželům Mikovým z chaty Paprsek za jejich sponzorský dar, bez kterého by byla 
soutěž v Olomouci pro nás hůře dostupná.                                                                                                            SMBC 

 
 

NABÍZÍME  
zprostředkování nákupu  
satelitního zboží. 

Montáže, rozvody, servis DVB-S 
satelitních sestav a pozemního 

Terrestrialního DVB-T vysílání. 
Doladění stávajících parabol. 
Naladění nových programů 

a poradenství. 
Specializované fórum zabývající 

se satelitní problematikou 
naleznete na webu 

www.satdigitalne.cz. 
 

Kontakt: 
737537353 

 
 

Opravy chladniček, mrazniček, 
el. sporáků, bojlerů, aku. kamen 

u Vás doma. 
Prodej nových chladniček, 
sporáků a bojlerů. Jejich 
zapojení a předvedení. 

Kabát Jan 
B. Němcové 595, Jeseník 

Mobil: 606 420 133 
Tel. + zázn.: 584 412 695 

e-mail: kabat-opravy@volny.cz 
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… tak jde čas…… tak jde čas…… tak jde čas…… tak jde čas… 

V tomto čísle rubriky „tak jde čas“ dojde k propojení minulosti s přítomností…  
Historicky ceněná budova radnice v pozdně renesančním stylu z roku 1618 má 35 m vysokou věž. V pátek dne 
20. června 2014 proběhlo slavnostní otevření této radniční věže. A jaká panoramata Vám tato vyhlídka poskytne? Znáte 
dobře své okolí?                                                                           

Fotky nám poskytl pan Pavel Russnák, děkujeme! 
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Zamyšlení nad stářím… 
Co je stáří? 
Stáří je potvora plíživá, dostaví se, vloudí se k nám a dává o sobě vytrvale vědět. Jakmile člověk pochopí, že život přináší 
změny všem, stárne se mu lépe. Není umění být mladý a šťastný a mít život před sebou, ale naopak, umění je být starý, 
a přeci šťastný. A na tom je třeba pracovat, dokud máme síly. 
I stáří má své přednosti, jen si momentálně nemohu vzpomenout jaké. G.B.Shaw 
Kdo rozhoduje o našem stáří, pohodě a soběstačnosti, je náš mozek. Je tvárný a schopný se měnit, ale musí se trénovat, 
jinak zakrní. Jeho procvičováním bráníme různým chorobám a depresím. Pohybem a vzděláváním se mozek dostává do 
kondice a omlazuje se. 
Bystření mozku = prodloužení života. 
Pokud si myslíte, že v našem věku už není co zachraňovat, tak to se teda mýlíte. 
Vědci zjistili, že v každém věku dochází k rozmnožování nervových buněk a nervových spojů a náš mozek má schopnost 
regenerace i po devadesátce. Sice nám to stoprocentně nezaručí uniknout případné demenci, ale můžeme ji oddálit. 
Kdo chce prožívat stáří příjemně, měl by žít aktivně a plnohodnotně. Vždyť odchodem do důchodu život nekončí, je to 
jen další etapa našeho života, bohužel, už ta poslední. Jak kvalitní a dlouhá tato etapa bude, záleží pouze na každém z nás. 
A tak se ptám. 
Nemáte chuť přijít mezi nás?  Dozvědět se něco nového, probudit v sobě věci zapomenuté, nemyslet na to, že Vás něco 
bolí, nebo dát dobrý příklad svým dětem či vnoučatům? 
Tuto příležitost nabízí Univerzita třetího věku. 
Studium je určeno především seniorům, kterým není jejich osud lhostejný a kteří si chtějí doplnit znalosti, je to šance, jak 
přežít stáří, jak žít lépe. 
Ve Starém Městě běží U3V pod vedením paní Windové od října loňského roku. V okolí se do studia zapojily Šumperk, 
Bohdíkov, Libina a Loučná. 
Studium není přímo spojeno s osobním kontaktem s přednášejícím, ale tato virtuální forma výuky má tu velkou přednost, 
že se k přednáškám můžete vracet, opětovně si je poslechnout a v klidu domova studovat. Po zvládnutí Astronomie jsme  
absolvovali Čínskou medicínu a na podzim nás čekají Evropské kulturní hodnoty. Na naše pondělky se vždy těšíme 
a nejen na výuku, ale taky jeden na druhého. Vyslechneme přednášku, uděláme společně zkušební test, probereme, co nás 
zaujalo, a odcházíme s pocitem dobře prožitého odpoledne. 
Naše přání je vždy stejné: Ať už je zase pondělí. 
Doufám, že jsem svým příspěvkem v některých z Vás aspoň trochu probudila zájem o vědění a že se třeba na chvíli 
zastavíte a popřemýšlíte nad tím, co jste dneska udělali pro sebe a svůj zdravý rozum. 

M. Pavelková 
 

 

AUTOŠKOLA 

Staré Město 

Pavel Franěk 
 

 
 

� Výuka ŘP skupiny B 
� Školení řidičů 

- referentské 
- profesní 
- kondiční jízdy 

 
Učebna v budově MŠ a ZŠ Staré Město, 

Nádražní 77 
 

Možnost platby i na 2 – 3 splátky. 
 

Tel.: 776 845 673 
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…diskuze občanů… 
ÚČELOVÉ ARGUMENTY PANÍ PICHOVÉ 

 

Záměrně v tomto příspěvku opomíjím oslovení 
„STAROSTKA“, neboť všem občanům je známo, že do této 
funkce nebyla voliči v minulých volbách zvolena. Stačilo, 
aby přesvědčila o svých „kvalitách“ alespoň osm zvolených 
zastupitelů a z náhradníka, který se nedostal ani do 
zastupitelstva, nám vyrostla starostka. 
 

V tomto článku chci poukázat na skutečnost, jak účelně 
dokáže paní Pichová používat argumenty k prosazení svých 
často nesmyslných rozhodnutí. 
 

Zrušení Staroměstské provozní spol. (dále již SMPS) na 
zasedání v dubnu 2014 je toho příkladem. Aniž předem 
informovala zastupitele o důvodech tohoto závažného kroku, 
nechala hlasovat a opět se projevila věrnost části zastupitelů, 
zřejmě předem zodpovědně proškolených paní Pichovou. 
Hlasování samozřejmě dopadlo ke spokojenosti celé rady. Na 
zřetel nebyly vůbec brány názory opozice, že o tak závažném 
kroku by mělo rozhodnout již nově zvolené zastupitelstvo na 
podzim tohoto roku. 
 

Nyní si dovolím citovat článek, v němž popisuje paní Pichová 
svoji podporu funkce SMPS. Článek byl zveřejněn ve Zlatém 
rohu (leden 2013) jako reakce na dotazy pana Holby. 
 

„Snažíme se nastavit hospodaření SMPS tak, aby byla co 
nejméně závislá na rozpočtu města a svůj názor jsme díky 
větší znalosti věci (což udělá snad každý rozumný člověk) 
pozměnila. Zrušení společnosti by přineslo větší zvýšení platů 
pro všechny zaměstnance, zvýšení počtu dnů dovolených, 
protože by byli zaměstnanci státní správy. Dále by to přineslo 
větší zátěž pro město, protože by se zvýšila účetní agenda 
města a daleko horší agendu v hospodářské činnosti. Hlavně 
by na výkon činnosti bytové správy museli stejně být přijati 
zaměstnanci. Dnes společnost začala hospodařit na 
3 kotelnách-snižuje tím finanční  zátěž na městském rozpočtu, 
dělá pro město veřejné zakázky, tím zůstávají výdaje 
vynaložené městem opět v příjmech společnosti (100% 
vlastník město) a ve městě.  
V případě, kdyby byla společnost zrušena, museli bychom 
zadávat zakázky jiným firmám. Snažíme se rozjet práce na 
vybudování hlavní kotelny, která by měla kvalitněji zajistit 
vytápění v dolní části města a tuto kotelnu bychom chtěli také 
provozovat v rámci městské provozní společnosti. 
Co se týče mé osoby v čele společnosti, tak bych vás ráda 
chtěla upozornit, že tato fce je bezplatná, není kryta žádnými 
dohodami o provedení práce a prováděna vedle funkce 
starostky. Také pan Matouš tutu fci vykonává bezplatně a 
taktéž není tento výkon funkce placen žádným jiným 
způsobem. Je to společnost města, proto je v zakládací listině  
napsáno, že jednatelé mají být z řad zastupitelů. To vše hlavě 
proto, aby ti, co ji vlastní a založili, měli lepší přehled o 
hospodaření společnosti.“ 
 

Výše uvedený příspěvek byl názor paní Pichové v lednu 
2013, v dubnu 2014 se veškeré její názory zcela obrátily. 
Určitě není důvodem přichystání „tzv. trafik“ v podobě 
nových pracovních pozic předem určeným osobám. To už 
bych asi našim nezištným radním křivdila. 
 

Ponechávám na čtenáři, voliči, ať zhodnotí myšlenkové 
pochody představitelů obce sám. 

Eva Machálková 

„TADY JE MATOUŠOVO“ 
 

Po přečtení červnového Zlatého rohu a duchaplného 
příspěvku p. Pichové není možno nereagovat na tu část, 
kterou věnuje osobě paní L. Rogoňové. Kdo dal právo 
p. Pichové urážet a obviňovat tuto paní zastupitelku, 
kterou si na rozdíl od p. Pichové voliči zvolili. Jestliže 
někdo udělal pochybení při prodeji pozemku, který 
L. Rogoňová užívala, tak to byla jednoznačně rada a nešlo 
o pochybení, nýbrž o předem promyšlenou taktiku, jak 
paní L. Rogoňovou v této záležitosti obejít a převést 
pozemek do vlastnictví manželů Matoušových. 
Vaše pochybení: 
-usnesení ze 70. Zasedání rady města dne 13.11.2013 
č. 995 bylo rozhodnuto, že pozemky, které jsou využívány 
bezesmluvně, budou nabídnuty uživatelům k pronájmu 
a nebo ke koupi. Přesto paní L. Rogoňová žádnou nabídku 
neobdržela – úmyslné pochybení RM. 
-později rada města doporučuje prodej pozemku, který 
paní Rogoňová užívala bezesmluvně (i když v b. 995 dle 
usnesení zasedání rady města nejde o nijak ojedinělý 
případ), manželům Matoušovým – úmyslné pochybení RM 
-přestože záměr byl vyvěšen, domnívám se, že běžný 
občan každodenně nestuduje vývěsku s nabídkou prodeje 
a pronájmu, jako zastupitelka paní Rogoňová neměla 
kompletní zápis z RM viz výše 
-na následujícím zasedání zastupitelstva byl prodej 
pozemku manželům Matoušovým schválen, paní 
L. Rogoňová nebyla z osobních důvodů přítomna. 
O prodeji se dozvěděla až následně, ze zápisu 
zastupitelstva 
-dosud nebyl proveden zápis na katastr. úřadě, avšak 
manželé Matoušovi již pozemek oplotili a fakticky užívají 
– oprávněně? 
 

V průběhu této naprosto zbytečné aféry vyvolané 
p. Pichovou a p. Matoušem jsem zaslala p. Matoušovi 
SMS tohoto znění: „Jirko, velice mě mrzí, jak jsi ublížil 
L. Rogoňové. Myslím, že všechno má své meze, hamižnost 
také. Se srdcem na dlani to nemá nic společného, ale je to 
věc tvého svědomí.“ 
 

Domnívám se, že tato SMS není ani výhružná, ani 
urážející, jak se několikrát o ní zmínila p. Pichová. 
Nakonec tohoto příspěvku přidávám tato doporučení: 
 

1. Vzhledem ke skutečnosti, že se v poslední době 
neustále p. Pichová odvolává na své zdraví, tak jí 
tímto radím – řešte své zdravotní problémy v klidu na 
neschopence, určitě jste nahraditelná a alespoň 
nebudete ubližovat lidem kolem sebe a dělat další 
špatná rozhodnutí. 

2. P. Matouši: podle vzoru Krkonošských pohádek 
zkuste přejmenovat název místní části Kunčice na 
„Tady je Matoušovo“. Myslím si, že to s touto 
podporou věrných mlčících zastupitelů i bez opozice 
do konce vašeho volebního období ještě stihnete. 

 

Eva Machálková 
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Ředitelé ZŠ a MŠ jako rukojmí samospráv? 
Práce ředitele ZŠ či MŠ je v současné době velmi nevděčné 
povolání. Nejde jen o to, že z ředitelů škol jsou dnes spíše 
manažeři (a někteří úředníci na ministerstvu se snaží, aby se 
manažeři stali i řadových učitelů), ale také o skutečnost, že 
ředitel jmenovaných zařízení je více méně odkázán na milost 
a nemilost místních politiků. Proti politické vůli pak ředitelé 
základních a mateřských škol často nemohou nic dělat. 
I kdyby vykazovali kvality Jana Amose Komenského 
a schopného manažera dohromady.  
Ptáte se jak? Velmi jednoduše – zřizovatelem základních 
a mateřských škol jsou obce. Pokud se tedy stane, že se 
náhodou ředitel školy znelíbí politické reprezentaci dané obce 
(radě příp. starostovi), není až tak velký problém na konci 
platnosti ředitelova jmenovacího dekretu jej vyměnit. A tak se 
mění ředitelé, kteří by paradoxně měli být jakýmsi stabilním 
prvkem celé školy. Ano, rozumím námitkám, že tato 
pravomoc zřizovatele vychází z jeho odpovědnosti za 
zřizovanou organizaci v případě špatného výběru. Dva níže 
uvedené případy, které se udály v témže čase, nám však 
ukazují, že nejsou výjimkou případy, kdy končí ředitelé, kteří 
si vydobyli své postavení mezi žáky, ale i rodiči. A není právě 
spokojenost dětí a jejich rodičů tím hlavním, čeho by měl 
chtít dosáhnout i zřizovatel školy – tedy města a obce?  
1. Nechci školu radostnou, hravou a bezpečnou 
Na Facebooku se nedávno objevily fotografie z malování dětí 
ve škole, kde učí Mgr. Barbora Zelená. Nejprve jsem jim 
nevěnoval větší pozornost. Až poté, co jsem na jedné z nich 
uviděl nápis „neberte nám paní ředitelku“, jsem se pozastavil. 
Ještě než budu pokračovat, chci říct, že Mgr. Barboru Zelenou 
znám osobně, a to tak, že jsem byl dříve jejím žákem. Už je to 
pár let, kdy učila na Gymnáziu Bučovice, kde měla pověst 
příjemné kantorky vždy plné nápadů. Nemohu mluvit za 
ostatní, ale hodiny výtvarné výchovy byly i pro mne – 
totálního výtvarného břídila – příjemné. Paní profesorka 
(klasické gymnaziální oslovování pedagogů ☺) Zelená 
dokázala v člověku vzbudit radost i k něčemu, co ho 
absolutně nebavilo. Naopak velmi rád jsem s ní hovořil 
o dějinách umění, protože mi sice shůry nebylo dáno tvořit 
veledíla, ale umění jako takové mám rád a živě se zajímám 
o kunsthistorii. Její kreativní písemky, které psali studenti 
výtvarky, byly proslulé po celém gymnáziu. I z výše 
uvedených důvodů jsem byl velmi rád, když ke mně přiletěla 
zpráva, že se z paní Mgr. Barbory Zelené stala ředitelka jedné 
ze základních škol na severní Moravě, kam se odstěhovala. 
Nyní je v situaci, kdy byl na její místo vybrán někdo jiný. 
I přesto, že výběrové řízení vyhrála. Dostal se mi do rukou 
dopis starostky Starého Města, která v něm uvádí důvody 
odvolání paní ředitelky, i jeho komentované vydání právě 
paní ředitelkou Zelenou. Nebudu a ani nechci se rozepisovat 
o jednotlivostech, které nedokážu posoudit. Nechápu však 
jednu věc – výtky ke komunikativnosti dnes už odcházející 
ředitelky Mgr. Zelené, protože nejen má vlastní zkušenost mi 
říká opak. Jen jestli nebude kamenem úrazu to, že k úspěšné 
komunikaci jsou potřeba vždy obě dvě strany.  
Na závěr tohoto příběhu zmíním také jeden bod zmiňovaného 
dopisu paní starostky, který podle mého soudu stojí za 
povšimnutí, a to když píše o tom, co zvládla ředitelka za 
3 roky ve své funkci a komentuje to slovy „Nezdá se Vám 
toho nějak za 3 roky málo?“. Zde bych chtěl jenom 
poznamenat jedno motto: „Za peníze v Praze dům!“ Jinak se 
totiž na tak hloupou poznámku nedá reagovat.  
2. „M ěli říct rovnou, že mě nechtějí!“ 

I paní Dagmar Kubíčkovou, která hraje hlavní „roli“ ve 
druhém mnou popisovaném případu, znám osobně. Měl jsem 
tu čest spolu s ní spolupořádat několik akcí pro děti. O tom, 
jak je mezi dětmi a jejich rodiči oblíbená, svědčí mj. i petice, 
která byla na její podporu sepsána. Drysická mateřská škola je 
po celém okresu Vyškov vyhlášená, na čemž má významný 
podíl zmiňovaná paní Kubíčková, za kterou – mimo dalších 
úspěchů – mluví například i to, že počet dětí ve jmenované 
mateřince je o mnoho vyšší, než byl před jejím nástupem.  
Myslím, že je důležité zmínit nástupkyni paní Kubíčkové, 
která nemá ani potřebnou praxi, ani vzdělání, jež se s danou 
funkcí pojí. Jako kuriozitu bych připojil i doporučení paní 
starostky rodičům, kteří se nesmířili s odvoláním ředitelky, 
aby dali své dítě do jiné mateřské školy. Mimochodem ještě 
jednu podobnost lze vysledovat – i paní Kubíčkové, stejně 
jako paní Zelené, vyčítá vedení obce nízkou komunikaci se 
svým zřizovatelem. Spíše mi to však připadá, že za sousloví 
„nedostatečná komunikace“ se dá skrýt úplně všechno.      
A oba dva tyto případy mají nakonec i podobnou dohru. Ani 
paní Zelená, ani paní Kubíčková ve „svých“ školách 
pokračovat nebudou ani jako řadové učitelky. Ne snad tím, že 
by zapškly, ale jednoduše proto, že pro ně není místo. Musely 
by si ho obě dvě totiž vytvořit vyhozením některého ze 
stávajících kantorů.                                      Filip Zachariaš  

Komentář rodičů dětí Základní školy ve Starém Městě 
ohledně rozhodnutí Rady města (RM) 

     Pro nás rodiče z nepochopitelných důvodů bylo 
zřizovatelem školy vyhlášeno konkurzní řízení na pracovní 
místo ředitele ZŠ a MŠ Staré Město. Věděli jsme, že paní 
ředitelce končí její funkční období, na které byla jmenována. 
Předpokládali jsme však, že její aktivity, způsob řízení školy, 
úspěšnost  v různých projektech a skutečnost, že získala 
oblibu nejen u dětí, ale i rodičů a kolegů pedagogů, povede 
k tomu, že bude formou prodloužení smlouvy pokračovat ve 
své činnosti i další období. Bohužel se tak ale nestalo! RM 
rozhodla jinak, z pohledu nás rodičů velmi nešťastně. Je nám 
líto, že paní ředitelka končí a že RM a paní starostka to vidí 
jinak, než my, rodiče. Jsme se školou v každodenním 
kontaktu prostřednictvím našich dětí, které v posledních 
letech rády chodí do školy a mnohdy se do školy i těší. Paní 
ředitelka se během svého funkčního období jistě dopustila  
nějakých chyb, ale kdo se jich, ať už ze strany nás rodičů či ze 
strany zřizovatele, nedopustil. Jisté však je, že se paní 
ředitelka za tuto dobu i mnohému naučila a poučila, proto 
existuje předpoklad, že své chyby nebude již opakovat. Tímto 
údobím si bude muset nový pan ředitel opět projít. Pokud byla 
hlavním problémem komunikace mezi zřizovatelem a paní 
ředitelkou, existuje určitě způsob, kterým lze toto napravit 
a nemusí docházet k „odstraňování nepohodlných osob“. 
Komunikace je vždy záležitostí všech zúčastněných a pokud 
nefunguje, je to problém obou stran. 
    My rodiče jsme chtěli tímto krátkým komentářem vyjádřit 
nesouhlas a lítost nad rozhodnutím RM, která nereflektovala 
názor občanů, rodičů a nemáme možnost se jakkoliv proti 
rozhodnutí RM odvolat. 
     Jako voliči a občané Starého Města jsme si zvolili své 
zastupitele v dobré víře, že budou naslouchat a přihlížet k 
názorům nás občanů. Za celé tři roky jsme jako rodiče neměli 
pocit, ani žádný podnět, že by se školou ze strany zřizovatele 
byl nějaký problém. V každém případě, ať už bude nový pan 
ředitel jakýkoliv, je tato situace pro děti i nás rodiče životní 
zkušeností, protože pravidlem bývá, že: „Co se osvědčilo, má 
se opakovat.“                                      většina členů SRPDŠ 
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Čas voleb do obecních zastupitelství už plně dolehl i na naše městečko. Začíná se bojem mezi ředitelkou školy 
a starostkou obce. Ale je to opravdu boj o místo ředitelky, školy nebo se nám chtějí pouze ukázat noví rádoby zastupitelé? 
Proč dnes bojují někteří za ředitelku školy, když už nemají děti ve škole? 
Myslíte si také, že se nám pomalu chtějí ukázat a říkají, že jim jde o děti? Kde byli v době, když jejich děti chodily do 
školy a ředitelkou byla osoba, která většinu týdne byla indisponována. To jim nevadilo? Stejně věřím, že pravdu má 
v něčem ředitelka a v něčem starostka, jenže to se nikdy nedozvíme celé. 
Noví rádoby zastupitelé mají jen možnost poštvat lidi proti stávajícím zastupitelům. Neříkám, že se mi vše líbí, co dělají, 
ale kus práce za nimi jde vidět. Největší problém vidím v jednání a komunikaci. Měli by docházet na nějaké kurzy 
chování a zvládání situace, to je asi jejich největší mínus.                                                                   Jiřina Žižková 

 

Volby 2010 
Pořadí kandidátů do zastupitelstva,pokud by                                  Pořadí získaných mandátů podle poměrového volebního 
   zastupitelstvo bylo složeno podle počtu                                            systému, který musí být rozpočítán na poměrové  
             získaných hlasů od voličů                                                 zastoupení všech stran a nebere v potaz rozhodnutí voličů 
Klemsa Jaroslav 297  Klemsa Jaroslav 297 
Kamp Jiří 280 Kamp Jiří 280 
Sedláčková Zlatka 277 Sedláčková Zlatka 277 
Peštál Vlastimil 274 Peštál Vlastimil 274 
Matouš Jiří 255 Matouš Jiří 255 
Rygar František 255 Rygar František 255 
Koreš Lukáš 236 Koreš Lukáš 236 
Windová Alena 228 Windová Alena 228 
Klemsa Michal 222 Klemsa Michal 222 
Pacal Jaroslav 219 Pacal Jaroslav 219 
Nožička Radek 210 Nožička Radek 210 
Pichová Vlasta 207 Mikundová Milena 164 
Pešková Jitka 202 Pešková Jitka 202 
Kampová Lenka  195 Tříletá Jitka  153 
Rogoňová Ladislava  177 Rogoňová Ladislava  177 

 
Účast na jednáních zastupitelstva města 

Jméno a 
příjmení 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 

Jiří Kamp   x   x      x      x x     
Lukáš Koreš                        

Jaroslav Klemsa      x        x   x  x     
Michal Klemsa    x  x      x  x   x  x     
Václav Langr           Stává se  

členem  
zastup. 

  x   x       

Jiří Matouš       x                 
Ing. Milena 
Mikundová 

  x   x   x x x x   x x x x x x    

Radek Nožička   x   x                  
Ing. Vlastimil 

Peštál 
   x  x x x  x x x x x    x  x    

Ing. Vlasta 
Pichová 

                       

Ladislava 
Rogoňová 

 x       x x x x  x x  x x x x    

František Rygar                        
Zlata Pařízková    x x x   x  x x x x x x x   x x   

Jitka Tříletá        x    x            
Alena Windová               x   x      

Ing. Lenka 
Kampová 

    x      rezignuje             

Bc. Jitka 
Pešková 

  x        Ukončení  
(střet 
zájmů) 

            

*) x – neúčast na zasedání 



11 

Usnesení z 82. zasedání RM Staré Město ze dne 21.05.2014 
1203) RM jednomyslně schvaluje termín pro setkání se 
zástupci družebního města Stronie Slaskie na den 3.10.2014. 
1204) RM jednomyslně schvaluje přijetí příspěvku 
z prostředků Ol. Kraje na mobilní aplikaci pro organizační 
složku Kulturní zařízení ve výši 15.000,- Kč. 
1205) RM jednomyslně schvaluje prázdninový provoz školní 
družiny a mateřské školy, když tyto budou v termínu od 4.8.-
22.8.20104 uzavřeny z důvodu čerpání rádné dovolené. 
1206) RM bere na vědomí žádost o zrušení usnesení týkajícího 
se směny pozemků mezi městem a společností Úsovsko s tím, 
že se žadatelkou bude věc projednána a vysvětlena. 
1207) RM bere na vědomí informaci tajemníka MěÚ ohledně 
odůvodnění snížení prodejních cen nemovitostí, vzhledem ke 
zvýšení tarifů oceňovacích tabulek, které bylo projednáno 
s právní zástupkyní města, když RM se shodla na tom, že 
v případě prodejů by navrhla ZM schválení přechodného 
období na rok 2014 tak, že by se vzhledem k výraznému 
zvýšení cen nemovitostí prodávaly v  roce 2014 dle cen z roku 
2013, a to pouze nepotřebné nemovitosti, které bude město 
nabízet samo k prodeji, nebo pro ně nenajde jiné využití, 
ostatní nemovitosti budou prodávány za aktuálních znaleckých 
posudků, a pokud to nebude odporovat zákonu.  
1208) RM bere na vědomí žádost o pronájem části pozemku 
p.č. 1755/4, k.ú. Chrastice s tím, že k požadovanému účelu 
(umístění reklamních tabulí) nelze pozemek pronajmout, 
neboť to není v souladu s územním plánem, který žádným 
způsobem neřeší umísťování reklamy mimo zastavitelná 
území, tudíž tyto stavby nelze stavebním úřadem povolit. 
1209)RM jednomyslně schvaluje pronájem pozemku dle GP 
p.č.824/14, k.ú.Hynčice pod S. od SPÚ za cenu 5,- Kč/m2/rok, 
když dle výměry 369m2 bude roční nájemné činit 1845 
Kč.Vzhledem k podané žalobě na SPÚ nelze do ukončení 
soudního sporu pozemek převést do vlastnictví města.  
1210) RM jednomyslně schvaluje výměnu bytů mezi 
nájemníky N. N. a J. M., když jim na základě žádosti byly 
upraveny nájemní smlouvy. 
Další žadatelé o pronájem městských bytů J. F. a L. J. budou 
zařazeni do seznamu uchazečů o městské byty. 
1211) RM bere na vědomí žádost o vrácení platby za výměnu 
oken s tím, že ekonomka SMPS bude požádána o zdůvodnění 
rozdílu v platbě proti ostatním žadatelům.  
1212) RM jednomyslně schvaluje záměr pronájmu pozemku 
p.č. 938/1, k.ú. Staré Město pod Králickým Sněžníkem 
o výměře 2999 m2 za účelem pastvy zvířat. 
1213) RM jednomyslně schvaluje složení výběrové komise 
pro výběr uchazeče na pracovní místo referent bytového 
hospodářství následovně: 
Bc.J. Mrázek, E.Korešová, B.Dulovcová, F.Rygar, J.Klemsa 
1214) RM bere na vědomí nabídku RS Krupá na zajištění 
prázdninového provozu MŠ pro děti navštěvující MŠ s tím, že 
je nutné nejprve projednat s vedením ZŠ a MŠ, zda je toto 
vůbec legislativně možné, včetně vyčíslení nákladů na 
případnou spoluúčast města.  
1215) RM bere na vědomí žádost o spolunájem bytu na sídl. 
Budovatelů s tím, že pro schválení je nutné doložit souhlas 
současného nájemníka bytu R. Švece. Po doložení souhlasu je 
možné se žádostí dále zabývat. 
1216) RM jednomyslně neschvaluje navržené ceny za 
pronájem promítacího zařízení a ozvučení, předložené vedoucí 
organizační složky s tím, že předložená výše nájmů nepokrývá 
dostatečně všechny náklady (pořízení), včetně nákladů na 
obsluhu. 

1217) RM bere na vědomí informaci Policie ČR o odložení 
TČ porušení povinnosti při správě cizího majetku (lesy). 
1218) RM jednomyslně schvaluje vyčlenění pozemku p.č. 
2295, k.ú. Staré Město pod Králickým Sněžníkem pro 
parkování vozidel v době konání Bioslavností dne 12.7.2014, 
které pořádá společnost PRO-BIO.  
1219) RM jednomyslně neschvaluje žádost o poskytnutí 
finančního příspěvku na pořádání Bioslavností 2014, neboť 
příspěvky roku 2014 jsou v rozpočtu již vyčerpány a navíc se 
jedná o komerční akci. Protože příští rok se budou konat 
jubilejní Bioslavnosti, tak doporučuje rada města žadateli, ať 
si požádá o příspěvek na tuto akci v době projednávání 
rozpočtu města na rok 2015, když po případném schválení by 
byl příspěvek zahrnut přímo do rozpočtu města. 
1220) RM jednomyslně schvaluje záměr pronájmu části 
pozemku p.č. 237/7, k.ú. Staré Město pod Králickým 
Sněžníkem o výměře 50 m2 na období květen – říjen 2014 za 
účelem uskladnění dřeva. 
1221)RM jednomyslně schvaluje změnu nájemce bytu na sídl. 
Budov. č.400: Původní nájemník–R. K.Nový nájemník: H.K. 
Důvodem je jejich dohoda o majetkoprávním vypořádání, 
když R. K. se přestěhoval na domu č. 115 na ul. Hanušovická.  
1222) RM jednomyslně schvaluje užívání pozemku kolem 
kaple v Kunčicích k uskladnění stavebního materiálu po dobu 
oprav kaple. 
RM rovněž jednomyslně schvaluje zvláštní užívání MK – 
stavební práce v souvislosti s opravou kaple. 
1223) RM projednala informaci společnosti Povodí Moravy 
týkající se pokračování v projektu protipovodňové ochrany 
v lokalitě u fotbalového hřiště s tím, že RM předběžně 
souhlasí s tím, že navrhne ZM odkup pozemku p.č. 2342/2, 
k.ú. Staré Město pod Králickým Sněžníkem, kde bude 
umístěna protipovodňová hráz. RM souhlasí i s následnou 
údržbou hráze, která by po skončení udržitelnosti projektu 
měla přejít do majetku města. 
1224) RM jednomyslně schvaluje rozpočtové změny 2014 
navržené vedoucí Hosp. správního odboru. 
1225) RM bere na vědomí informaci člena RM o jednání se 
společností PRO-BIO týkajícího se nabídky na odkup podílu 
společnosti na domě č.p. 359, když společnost PRO-BIO 
požaduje za podíl částku 6,2 mil. korun, která neodráží 
hodnotu nabízeného podílu na nemovitosti a město ani 
v současné době tyto peníze na odkup nemovitosti  v rozpočtu 
nemá, protože staví a opravuje již naplánované a schválené 
akce v rozpočtu roku 2014. Rada města odkup nemovitosti za 
nabízenou cenu nedoporučuje ZM ke schválení. 
1226)  RM bere na vědomí: - informaci o plnění usnesení 
- vědomí zprávu ředitele ZUŠ o tom, že stěhování ZUŠ 
z Jindřichova do Starého Města zatím realizováno nebude 
vzhledem k podmínce udržitelnosti projektu v obci Jindřichov 
- informaci o probíhajícím přezkumu projektu „Komunikace 
Hynčice“ Úřadem pro ochranu hospodářské soutěže. 
-informaci starostky města o probíhajícím správním řízení 
vedeném Energetickým reg. úř. se společností Paliva Energo 
za rok 2011, kde kontrola již byla ukončena, a protože došlo 
u firmy k pochybení, tak bylo započato správní řízení,které 
není doposud ukončeno, a dále město obdrželo informaci 
o následném zahájení kontroly u této firmy za rok 2012 
Usnesení z 83. zasedání RM Staré Město ze dne 27.05.2014 
1227) RM v souladu s ustanovením § 102 odst. 2 písm. b), 
zákona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích, ve znění pozdějších 
předpisů, jednomyslně schvaluje jmenování Mgr. Radovana 
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Šikuly do funkce ředitele Základní školy a Mateřské školy 
Staré Město s účinností od 1.8.2014.   
Usnesení z 84. zasedání RM Staré Město ze dne 04.06.2014 
1228) RM jednomyslně schvaluje termíny pořádání akcí města 
následovně: 
Slavnostní otevření radniční věže – 20.6.2014, Dny Stronie – 
14.6.2014, Soutěž hasičů – 7.6.2014, Festival Ady Rulíška – 
28.6.2014 
1229) RM bere na vědomí návrh závěrečného účtu a zprávu 
o hospodaření města za rok 2013. 
1230) RM bere na vědomí zprávu o výsledku přezkoumání 
hospodaření města za rok 2013 zpracovanou auditorem Ing. 
Vokatým s výsledkem – bez závad.  
RM jednomyslně schvaluje Smlouvu o přezkoumání 
hospodaření ÚSC na rok 2014 s Ing. V. Vokatým, když cena 
za přezkoumání hospodaření je 25.000,- Kč. 
1231) RM jednomyslně schvaluje nabídku na výrobu 
a instalaci herních prvků na dětská hřiště od společnosti 
Nomera wood s.r.o. s tím, že herní prvky budou instalovány na 
dětské hřiště u MŠ a u KD. Instalace se bude odvíjet od 
prostorových možností jednotlivých lokalit.   
1232) RM bere na vědomí ZP na ocenění majetku SMPS 
zpracované v souvislosti se schváleným postupným zrušením 
společnosti. Úhrada majetku SMPS bude přeúčtována 
z rozpočtu města. Konečné vyúčtování pak bude provedeno 
v rámci poskytovaného příspěvku města. ZP budou předloženy 
ZM ke schválení. 
1233) RM bere na vědomí informaci právní zástupkyně města 
předloženou tajemníkem MěÚ ohledně odůvodnění snížení 
prodejních cen nemovitostí, když je možné odůvodnit snížení 
kupní ceny nemovitostí, ale pouze u každého prodeje zvlášť 
a nikoliv paušálně s tím, že RM navrhuje ZM, aby u majetku, 
který byl vyhodnocen jako nepotřebný a takto byl nabídnut 
k odprodeji, byla kupní cena snížena. Jedná se zejména 
o pozemky kolem bytových domů, s nimiž tvoří funkční celky 
nebo pozemky navazující na zahrady soukromých vlastníků 
nebo části pozemků zbývající po geometrickém oddělování. 
Výši snížení RM ponechává na rozhodnutí ZM. 
1234) RM projednala žádost o prodej pozemku p.č. 1390, k.ú. 
Kunčice pod Kr. Sněžníkem s tím, že RM doporučí tento 
prodej ke schválení pouze v případě vzájemné dohody obou 
žadatelů o prodej. 
1235) RM jednomyslně schvaluje cenovou nabídku na 
zpracování PD na přestavbu dílny v prostorách radnice na 
kancelář pro zřizovanou organizační složku Místní a bytové 
hospodářství. Cenovou nabídku předložila společnost Dimense 
a tato činí 94.000,- Kč. 
1236) RM jednomyslně schvaluje připojení města 
k celokrajskému řešení dopravní obslužnosti do jednoho celku 
od 1.1.2015 s tím, že nově by se platil příspěvek ve výši 70,- 
Kč na občana města. 
1237) RM bere na vědomí žádost o přidělení městských bytů  
p.G.a p.F. s tím,že žadatelé jsou zařazení do seznamu žadatelů. 
RM dále jednomyslně schvaluje přidělení volného bytu v sídl. 
Budovatelů č. 60  (po p. F.) – L. P.  
1238) RM jednomyslně schvaluje záměr pronájmu nebytových 
prostor v budově bývalých školních dílen s tím, že tyto budou 
pronajaty jako nebytové skladovací prostory (bez zajištění 
vytápění, funkčního sociálního zařízení apod.) a za cenu dle 
směrnice jako skladovací prostory. 

1239) RM bere na vědomí informaci tajemníka MěÚ ohledně 
postupu při převodu pozemků vedených jako vodní toky,  
když pozemky na LV 1 (MNV) již byly převedeny na správce 
toků a pozemky z LV 10001 navrhuje také převést po dohodě 
se správou toků (pouze ty, které jsou skutečně součástí 
vodních toků) z důvodu možných budoucích nákladů 
v případě poškození koryta povodní apod. 
1240) RM bere na vědomí stanovisko právní zástupkyně města 
k vypořádání majetkových vztahů k budově č.p. 359 s tím, že 
RM se usnesla, že na jednání RM bude pozván zástupce 
spoluvlastníka, kde budou navrženy varianty možných řešení 
směřující k vzájemnému majetkovému vypořádání. 
1241) RM jednomyslně schvaluje smlouvu o dílo na zajištění 
PD na akci „Zpevněná plocha“ u KD v částce 8.000,- Kč. 
1242) RM jednomyslně schvaluje pronájmy nemovitostí: 
- Pozemek p.č. 62, k.ú. Kunčice pod Kr. Sněžníkem za 

účelem uskladnění balíků sena 
- Část pozemku p.č. 160/1, k.ú. Staré Město pod Kr. 

Sněžníkem o výměře 20 m2 za účelem skládky dřeva 
1243) RM bere na vědomí marketingový plán kina doplněný 
vedoucí organizační složky s tím, že v rámci programu bylo 
jednomyslně schváleno účtování úhrad za pronájem promítací 
techniky následovně: 
- Dataprojektor (včetně technika) – 1.500,- Kč/hodina + 

náklady na obsluhy 200,-Kč/hodina 
- Ozvučení s aktivními reprobednami – 600,- Kč/den + 200,- 

Kč/ hodina (obsluha) 
- NNO – si podají případně žádost o zapůjčení včetně 

obsluhy a o prominutí platby 
Zařízení se z důvodu vysoké pořizovací hodnoty nebude 
půjčovat samostatně, ale vždy pouze s obsluhou.  
1244) RM jednomyslně schvaluje zákaz používání městských 
cest společností Opavská lesní při přibližování dřevní hmoty 
z důvodu, že společnost nerespektuje dohodu z roku 2013 
a neoznamuje plánované užívání cest v lokalitách těžby 
a neuvádí cesty do původního stavu. 
1245) RM jednomyslně schvaluje úhradu části spotřeby 
elektřiny paní D. D. z důvodu, že z jejího domu byl prováděn 
odběr energie pro potřeby města. 
1246) RM projednala možnost zajištění služby „Rozvoz 
obědů“ pro potřeby starších občanů města. 
1247)RM jednomyslně schvaluje výpůjčku místnosti v budově 
radnice pro účely zřízení služebny Policie ČR – OOP 
Hanušovice s tím, že se zástupci Policie ČR bude dojednán 
text smlouvy o výpůjčce, která bude následně podepsána. 
1248)  RM bere na vědomí: 
- informaci o plnění usnesení, informaci starostky města 
týkající se konkursu na funkci ředitele ZŠ a MŠ 
Usnesení z 85. zasedání RM Staré Město ze dne 18.06.2014 
1249) RM jednomyslně schvaluje přidělení městských bytů 
u majetku města: L. K. – přidělení bytu po p. N. za podmínky 
předání stávajícího bytu zpět  
V. G. – přidělení bytu po p. F., M. P. – přidělení bytu po p. B. 
Ostatní žadatelé zařazeni do seznamu žadatelů o městské byty. 
RM ukládá s nájemníky uzavřít nájemní smlouvy a od L. K. 
stávající byt řádně převzít. 
1250)RM jednomyslně schvaluje provedení veřejnosprávní 
kontroly dle § 9 a 13 zákona č. 320/2001 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů (personálního a finančního auditu),v 
organ. složce Základní škola a Mateřská škola Staré Město. 
RM ukládá podepsat smlouvu o dílo a provedení zajistit. 
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1251) RM bere na vědomí žádost o zařazení pozemků p.č.st.134 a p.č.388/1 (část cca 1000 m2)v k.ú. Stříbrnice do ÚP jako 
plochy pro individuální rekreaci. RM ukládá žadatele vyrozumět o možnosti dalšího postupu v souvislosti s projednáváním 
nového ÚP města. 
1252) RM jednomyslně neschvaluje souhlas města se stavbou „Kunčice, parc. Č. 71/1, Vrobel, NNk“ spočívající v zajištění 
elektrického příkonu pro nové odběrné místo ve variantě předložené v projektové dokumentaci. RM ukládá žadatele vyrozumět. 
1253) RM jednomyslně schvaluje poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu města: TJ Baník - 2.000,- Kč  na zajištění účasti 
na turnaji přípravek Junior Bedihošť Cup a Betonbunkr - zatím pouze ve formě poskytnutí potřebné součinnosti při plánované 
obnově lávky přes řeku Krupou u fotbalového hřiště. RM ukládá poskytnout součinnost a finanční příspěvek vyplatit. 
1254) RM doporučuje ZM ke schválení investiční akci na opravu chodníků v areálu hřbitova,dle zpracované projektové 
dokumentace s tím,že se jedná o akci v předběžně stanoveném finančním objemu cca 510.000,-Kč–stanovisko památkářů 
s provedením akce je souhlasné,finanční prostředky má město k dispozici. RM ukládá záměr předložit ZM ke schválení.                                               
1255) RM jednomyslně schvaluje navržený program jednání ZM s doplněním o bod „Oprava chodníků na hřbitově“ vzhledem 
k finančnímu objemu akce. RM ukládá ZM předložit program včetně doplnění. 
1256) RM jednomyslně schvaluje změnu nájemce bytu č. 26 v domě č.p. 400 ze současného nájemce L. K.  na E. H., která 
v současnosti byt také fyzicky užívá. RM ukládá změnu nájemce provést. 
1257) RM jednomyslně schvaluje pronájmy nemovitostí: 
- Pozemek p.č. 938/1, k.ú. Staré Město pod Kr. Sněžníkem – za účelem pastvy zvířat 
- Část pozemku p.č. 237/7 o výměře 50 m2, k.ú. Staré Město pod Kr. Sn. – za účelem skládky dřeva (období květen – říjen). 
- Vývěsní skříňku na náměstí – za účelem vyvěšování informačních materiálů. RM ukládá vyhotovit nájemní smlouvy.          
1258) RM se zabývala umístěním nové úřední desky na náměstí s tím, že RM jednomyslně schvaluje její přemístění do prostoru 
k telefonní budce. RM ukládá přemístění zajistit. 
1259) RM bere na vědomí: informaci o plnění usnesení, informace starostky města o změnách ve společnosti VHZ Šumperk, 
které budou projednávány na Valné hromadě společnosti, -cenové nabídky na rekonstrukci bytového domu v ul. Horní 

 

OBNOVA KŘÍŽOVÉ CESTY STŘÍBRNICE – LESNÍ KAPLE, 1.6.2014 

   Foto: Pavel Russnák 
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UZÁVĚRKA PŘÍŠTÍHO ČÍSLA: PÁTEK 18.7.2014 
 

ZLATÝ ROH, měsíčník Města Staré Město, vychází k prvnímu dni v měsíci ve Starém Městě, vydává Město Staré 
Město, nám. Osvobození 166, 788 32 Staré Město. IČ 00303364, ev. č. MK ČR E 13110.  
Případné příspěvky doručte do TIC nebo na e-mail: tic.staremesto@tiscali.cz, info@mu-staremesto.cz 

 

UVEŘEJNĚNÉ PŘÍSPĚVKY NEMUSÍ NUTNĚ VYJADŘOVAT STANOVISKO VYDAVATELE. 
 

 


